

NANCY MACLEAN

BIOGRAPHY

Nancy MacLean is a Regional Representative – Health & Safety in the Atlantic Region for the Public Service Alliance of Canada. Nancy has been employed with the Union for almost 30 years and previously worked as a Training & Development Officer with Health Canada. Nancy also works, part-time on secondment, with the Joint Learning Program as the Lead Facilitator on the Occupational Health and Safety program delivering training to workplace health and safety committees under Treasury Board. She has facilitated more than 26 workshop with the JLP.

In addition, to her Health & Safety portfolio she is also the Staff Advisor to the PSAC Atlantic Council Health & Safety Committee.

Nancy volunteers with several community organizations. She is currently the vice-president of the Birchtown Historical Association that is working to memorialize this forgotten Black community located in Guysborough County, Nova Scotia. Nancy works to address challenges that impact worker and community rights.

NANCY MACLEAN

BIOGRAPHIE

Nancy MacLean est représentante régionale, Santé et sécurité, Région de l'Atlantique, Alliance de la Fonction publique du Canada. Elle travaille pour le syndicat depuis près de 30 ans. Auparavant, elle était agente de formation et de perfectionnement à Santé Canada. Elle est également animatrice principale à temps partiel en détachement, Programme de santé et de sécurité au travail, Programme d'apprentissage mixte. Elle y donne de la formation aux comités de santé et de sécurité au travail qui relèvent du Conseil du Trésor. Elle a animé plus de 26 ateliers du Programme d'apprentissage mixte.

Outre ses fonctions en matière de santé et de sécurité, Nancy est conseillère du personnel, Comité de santé et de sécurité, Région de l'Atlantique, Alliance de la Fonction publique du Canada.

Nancy fait du bénévolat auprès de plusieurs organismes communautaires. Elle est actuellement vice-présidente de la Birchtown Historical Association, qui travaille à la commémoration de la communauté noire oubliée du comté de Guysborough en Nouvelle-Écosse. Elle s'efforce de relever les défis qui touchent les droits des travailleurs et de la collectivité.